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“Ho han fet malament
perquè no es poden pro-
nunciar sobre el fons; ho
he impugnat perquè es
rectifiqui i es faci bé”, diu
Ramon Verdaguer, presi-
dent de la Plataforma Ciu-
tadana de Roses. Verda-
guer ha entrat a la fiscalia
de Girona (el passat dia 31
d’octubre) una denuncia
per impugnar un acord del
ple de Roses del 29 de se-
tembre. Segons la denún-
cia, l’intitulat d’aquell
punt era el següent: “Rati-
ficar l’acord de la junta de
govern del dia 12.09.2014
pel qual s’informa favora-
blement l’avantprojecte
de llei per la qual es declara
d’interès públic i s’aprova
El Bulli 1846, tramitat pel
Departament de Territori
de la Generalitat”. El de-
nunciant interpreta que
amb els termes “s’aprova
El Bulli 1846”, la junta de
govern s’excedeix en les
seves atribucions i comet
il·legalitat, perquè en l’es-
tat actual no pot aprovar el
projecte ni tampoc té po-
testat per fer-ho. La fisca-

lia haurà de determinar si
aquesta interpretació és
correcta.

Des de l’Ajuntament,
l’alcaldessa creu que el de-
nunciant s’ha equivocat:
“No entenc la denúncia i
crec que el denunciant no
ha entès aquell punt del
ple; nosaltres no aprovem
res, contestem un informe

tècnic que ens demana la
Generalitat, hi afegim les
al·legacions tècniques que
considerem oportunes i
ho aprofitem per donar el
suport del ple al projecte
de Ferran Adrià”, diu
Montse Mindan.

Verdaguer (que per al-
tra banda ja ha anunciat
que encapçalarà una llista

a les properes municipals)
no es vol pronunciar sobre
el fons del projecte de cala
Montjoi, però diu que vol
denunciar “la manera de
fer” i l’intent d’imposar el
nou Bulli sense debat.

L’alcaldessa lamenta
per la seva banda, que s’es-
tà “judicialitzant tota la vi-
da política”. ■

Denúncia a l’Ajuntament de
Roses pel seu suport a El Bulli
a La Plataforma Ciutadana de Roses porta a la fiscalia l’acord de ple que informa favorablement
del projecte i l’aprova a El denunciant diu que l’Ajuntament s’ha excedit i ha comès una il·legalitat

Esteve Carrera
ROSES

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

La frase

Una imatge de la trobada de suport al projecte d’El Bulli Foundation, que es va fer a cala

Montjoi el mes de setembre passat ■ LLUÍS SERRAT

“És trist; s’està
judicialitzant tota la
vida política, fins i tot
les declaracions
d’intencions”

Montse Mindan
ALCALDESSA DE ROSES

En el marc de les V Jornades
l’Empordà com a Actiu Eco-
nòmic, demà tindrà lloc
(9.15 h a l’espai Armengol de
Vilajuïga) una conferència ti-
tulada Impacte social i econò-
mic d’El Bulli Foundation a
l’Empordà. La conferència se-
rà a càrrec de Fernando Espi-
ga, director de Business
Transformation de Tecnalia.
També demà (20 h, al Teatre
de Roses), Gent del Poble or-
ganitza un debat Pros i con-
tres dedicat a El Bulli, amb
Jordi Sargatal, Salvador Gar-
cia, Thomas Spieker, Eduard
de Ribot i Marta Ball-llosera.

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

Debats dedicats
a El Bulli, demà a
Vilajuïga i Roses

Demà es trobaran a Figueres
representants dels serveis
de farmàcia dels hospitals
comarcals de Catalunya, en
una jornada en què hi haurà
les intervencions de profes-
sionals de l’Agència Espa-
nyola del Medicament, del
Servei Català de la Salut, de
centres hospitalaris i d’altres
entitats. En la 24a Jornada
dels Serveis de Farmàcia
dels Hospitals Comarcals de
Catalunya, organitzada en-
guany per la Fundació Salut
Empordà, es parlarà dels re-
sultats en salut obtinguts
amb els tractaments farma-
cològics. ■ REDACCIÓ

El candidat d’ERC en les mu-
nicipals a Figueres, Albert Tes-
tart, s’ha mostrat crític amb la
gestió del govern de CiU arran
de la sentència que obliga
l’Ajuntament a pagar 4,4 mi-
lions d’euros per una qüestió
urbanística al Turó Baix. Tes-
tart diu que la decisió judicial
“demostra la poca cura i la
desorganització en el control
polític de l’àrea d’Urbanisme
en el mandat de l’alcalde Santi
Vila” i reclama a l’alcaldessa,
Marta Felip, que “informi la
ciutadania de l’actuació del
seu predecessor i no desviï fal-
sament l’atenció cap a altres
períodes, tal com indica clara-
ment la sentència”. ■ M.V.

Reunió d’hospitals
comarcals sobre
farmàcia

FIGUERES
Crítiques d’ERC
per la sentència
del Turó Baix

FIGUERES

L’Estat francès continua
sent el principal emissor
de turistes a l’Alt Empordà
durant l’estiu, segons una
enquesta feta des del Con-
sell Comarcal de l’Alt Em-
pordà i l’Associació Em-
pordà Turisme, a cinc ofi-
cines d’informació –Vila-
bertran, Figueres, Roses,

Llançà i el Port de la Sel-
va–. A Figueres, de l’1 de
juliol al 30 de setembre
s’han atès 89.479 perso-
nes, una xifra que suposa
un descens d’un 1,63%
respecte al mateix període
de l’any passat. El visitant
europeu, amb un 66,58%,
lidera el rànquing de les
persones ateses. En segon
lloc hi ha visitants de la
resta de l’Estat (12,69%),
seguits pels de la resta del
món (11,36%) i de Catalu-
nya (9,37%). Els francesos
van liderar el rànquing de
consultes rebudes, seguits
dels russos i dels de la res-
ta de l’Estat.

A Roses, els mesos de
juliol i agost s’han atès
61.061 turistes, un 60%
dels quals han estat fran-
cesos; un 12,78%, cata-
lans; un 11,46%, de la res-
ta de l’Estat –sobretot del
País Basc i de Madrid–; un

4,59%, dels Països Baixos;
un 4,34%, d’Alemanya, i
un 3,60%, de la Gran Bre-
tanya. En aquest espai
han notat un lleuger aug-
ment de turistes de l’est
d’Europa.

Els mesos de juliol i

agost es van registrar a
l’Oficina de Turisme i els
altres punts d’informació
de Llançà més de quaran-
ta mil consultes. Aquesta
xifra suposa un augment
d’un 10% respecte al ma-
teix període del 2013, fet

que els responsables de
l’oficina atribueixen a l’o-
bertura d’un nou punt
d’informació a l’estació de
tren i al temps que ha fet
aquest estiu.

A l’oficina de Vilaber-
tran han detectat un aug-
ment del triple de visites
respecte a la temporada
estiuenca de l’any passat.
En aquest centre, més del
60% dels visitants han es-
tat d’origen català i, prin-
cipalment, viatjaven en
parella o família.

Finalment, a l’oficina
de turisme del Port de la
Selva, els mesos de juliol i
agost s’han atès 12.691
persones que viatjaven en
parella o en família.
Aquesta xifra representa
un descens del 15% res-
pecte al 2013. En aquest
centre, un 44,1% dels visi-
tants han estat de Catalu-
nya; un 40,6%, d’Europa,
dels quals un 29,9% eren
francesos, i un 13,6% de la
resta de l’Estat. ■

Imma Bosch
FIGUERES

a Ho corrobora una
enquesta duta a
terme a cinc oficines
d’informació

El francès, el
principal turista
de l’Alt Empordà

La cua de la gent a l’estiu vol entrar al museu Dalí de Figueres. ■ JOAN SABATER

CUJEDA
Resaltado

CUJEDA
Resaltado



El regidor de Castelló d’Empú-
ries José Manuel Gallego es va es-
trenar dilluns com a regidor no
adscrit després d’abandonar CiU
i ho va fer posicionant-se en con-
tra d’inicitiaves que fins ara, segons
va assegurar, havia de votar a favor
per complir amb la disciplina del
grup. El regidor va votar en contra
d’adjudicar el contracte mixt d’o-
bres i subministrament mitjan-
çant arrendament operatiu amb
opció de compra les lluminàries
del sector Puigmal d’Empuria-
brava. Per al regidor, les tasques i
el manteniment les podria assumir
l’empresa municipal Castello 2000.
L’alcalde, Xavier Sanllehí, defensa
que era necessari perquè també
assumeixen el finançament. 

«Vostè no pot dir que hi estava
en contra, jo no li he sentit dir
això», li retreia l’alcalde, Xavier
Sanllehí. El regidor, en canvi, va
apuntar que ara votava el que cre-
ia perquè «sí, he votat alguna ve-
gada que sí», va admetre, «perquè
vostè sap que hi ha una discplina
de grup i moltes coses no he votat
el que volia» i va afegir que «amb
vostè s’ha de fer un «parte» cada
vegada que parlem perquè desrpés
no se’n recorda». 

El motiu de la disputa va ser l’a-
provació del sistema per millorar
la il·luminació al sector Puigmal.
El regidor va insistir que existeix
una empresa municipal a través de
la qual es podria tirar endavant, en-
cara que fos reforçant de personal.
A més, va qüestionar la utilització
de Leds en comptes de bombetes
de vapor de mercuri com a la res-
ta del terme. 

Sanllehí va defensar que Cas-
tello 2000 no pot assumir el fi-
nançament per la situació econò-
mica en la que es troba i a l’Ajun-
tament li va bé que sigui una em-
presa externa qui ho faci. 

C.V.

CASTELLÓ D’EMPÚRIES

El regidor critica
que fins ara moltes vegades
havia de votar que sí
per la disciplina de grup 



Gallego es desmarca
dels primers projectes
després de dimitir de CiU

José Manuel Gallego (a la dreta), al nou lloc com a regidor no adscrit.

C.VILÀ

La plataforma ciutadana Pro-
rotonda de Vilafant ha ajornat les
mobilitzacions que tenia previst
iniciar dimarts per reclamar la
construcció de la rotonda a la N-
260 per accedir al carrer que por-
ta a l’estació del TAV. Els veïns
han fet marxa enrere després que
el Ministeri de Foment s’hagi po-
sat en contacte amb l’Ajuntament
per intentar resoldre el conflicte.
Durant els propers dies està pre-
vista una reunió entre represen-
tants de la plataforma i de l’Ajun-
tament amb la Direcció General de
Carreteres que és l’administració
que finalment es farà càrrec de l’o-
bra, en comptes de l’Administrador
d’Infraestructures Ferroviàries. 

VILAFANT | DdG

Ajornen les
protestes per la
rotonda de la N-260

VILAFANT

Castelló d’Empúries ha man-
tingut la tònica dels darrers tres
anys i ha congelat les ordenances
fiscals, taxes i impostos, per l’any
vinent i ha inclòs una rebaixa del
tipus impositiu per evitar un in-
crement de l’Impost de béns Im-
mobles (IbI), que passarà de l’1,05
a 0,955%. Pel que fa a la taxa per lli-
cència d’obertura d’establiments es
proposa que les subrogancions
tributaran el 50% de l’establert,
sempre i quan l’activitat no hagi es-
tat mai oberta al públic (abans de
l’atorgament de la llicència i en ex-
pedients no finalitzats). Les orde-
nances s’han aprovat amb els vots
de l’equip de govern (CiU, Udem,
Si, i PSC). 

CASTELLÓ D’EMPÚRIES | DdG

Castelló congela
taxes i ordenances
per al 2015 

ECONOMIA

Gent del Poble (GdP-AM) ha
organitzat per dijous a les vuit del
vespre al teatre un debat sobre el
nou bulli . El debat comptarà com
a ponents amb l’ornitòleg, Jordi
Sargatal, el periodista Salvador
García-Arbòs, l’emprenedor Tho-
mas Spieker, l’advocat Eduard Ri-
bot, i l’ambientòloga d’Iaeden,
Marta ball-llosera. El debat s’or-
ganitza el mateix que dins les Jor-
nades L’Empordà, el paisatge com
a actiu econòmic, s’ofereix la xer-
rada a l’Espai Armengol de Vila-
juïga sobre l’impacte social i eco-
nòmic a càrrec de Fernando Es-
piga, director de business Trans-
formation de Tecnalia, a un quart
de deu del matí.

ROSES| DdG

GdP convoca a un
debat sobre el
projecte d’El Bulli

ROSES

L’Alt Empordà

Diari de Girona ■DIMECRES, 5 DE NoVEMbRE DE 201422

El Consell Comarcal de l’Alt Em-
pordà i l’Associació Empordà Tu-
risme han conclòs que França
continua essent el principal mer-
cat emissor del turisme que arriba
a la comarca a l’estiu. A Roses, la xi-
fra arriba al 60% del total de turis-
tes. La nova oficina de turisme a
l’estació del TAV de Figueres és
un dels punts on també són ma-
joria. Ha registrat en total  6458
consultes durant l’estiu amb un
25,95% de francesos. 

L’estudi s’ha basat en les dades
facilitades per les oficines de tu-
risme de Figueres, Roses, Port de
la Selva, Llançà i Vilabertran. En-

tre totes les oficines s’han facilitat
consultes a més de dos-cents mil
turistes, i la majoria han estat fran-
cesos. En ciutats com Figueres te-
nen un segon turista que està cre-
ient en els darrers anys que és el
rus. A Roses, es manté un turisme
amb una àmplia presència de vi-
sitants europeus. A Vilabertran
han triplicat les consultes respec-
te altres anys. Pel que fa als inte-
ressos dels visitants, varien depe-
nent de l’oferta de la població.
Mentre a Figueres s’interessen per
gastronomia i cultura, a Vilabertran
sobretot per la cultura i a la resta,
majoritàriament per les activitats
que es porten a terme. 

FIGUERES | DdG

Un estudi del Consell situa
el turista francès com el
majoritari a tota la comarca

Al maleter portaven l’arc amb les fletxes i els cartutxos de l’escopeta que estava al seient de darrere.

DIARI DE GIRONA

Tres joves francesos tornaven
cap al seu país amb cotxe quan tot
d’una es van trobar amb un con-
trol al peatge de l’AP-7 a la Jon-
quera. Els agents van identificar els
joves però aquests es van mostrar
molt nerviosos quan se’ls va voler
començar a escorcollar el vehicle. 

Els tres nois van començar a in-
terposar-se als policies i intentar
que no veiessin que portaven dins
del cotxe una escopeta, 59 cartut-
xos i un arc amb dues fletxes.  Els
joves, tots ells de 22 anys, van
quedar detinguts perquè no comp-
ten amb llicència d’armes ni a Es-

panya ni a França. Els tres arrestats
van passar a disposició del Jutjat
d’Instrucció número 5 de Figueres
en funcions de guàrdia, que va de-
cretar la seva llibertat provisio-
nal.

Els fets es van produir el dia de
Tots Sants, l’1 de novembre, quan
agents de la Policia Nacional de la
comissaria de la Jonquera es tro-
baven fent un control  al peatge de
la sortida número 1 de l’autopista

AP-7 en sentit França. En aquell
moment, van fer aturar un vehicle
amb matrícula francesa. 

Els tres ocupants es van mostrar
molts nerviosos i van fer diverses
maniobres de distracció per evitar
que se’ls pogués registrar el vehi-
cle. Però els policies en començar
a escorcollar-lo van  trobar al seient
del darrere una escopeta munta-
da , a punt per disparar i en un lloc
de fàcil accés per l’ocupant del dar-
rere. Dins del maleter també van
trobar un arc amb dues fletxes i 59
cartutxos del calibre de l’escope-
ta. Cap dels tres nois tenia llicèn-
cia d’armes i van quedar arrestats
per un delicte de tinença il·lícita
d’arma de foc.

E.B.

LA JONQUERA

Portaven una escopeta i
un arc amb fletxes al cotxe
La Policia Nacional deté tres francesos que intentaven amagar les armes 

Cap dels tres joves de 22 anys
tenia llicència d’armes a
França o a Espanya i van
quedar detinguts pel fet

CUJEDA
Resaltado

CUJEDA
Resaltado
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Martes, 04 de noviembre de 2014 a las 12:00h. 

Montserrat Mindan, alcaldessa de 
Roses 

L´alcaldessa de Roses torna al nostre xat per 
comentar l´actualitat local i comarcal 

 

 

Preguntas pendientes 

 

 

» Enviar una pregunta

Montserrat Mindan, alcaldessa de Roses 

19. Fins aquí arriba el xat d'avui amb l'alcaldessa de Roses. Gràcies a tots per 
haverhi participat. Gràcies Montse. Fins ben aviat. 

» Moltes gràcies a tots!!  
Fins la propera! 

18. S'acosta el 9N i tots hem d'anar a votar però no sabem si enbs ho 
prohibiran. Què farem a Roses? Votarem o ens quedarem a casa a veureles 
venir¿? Ara és l'hora! JORDI 

» Jordi, a Roses tot està preparat (o quasi tot, ens falten petits detalls de coordinació), 
per anar a votar.  
Diumenge, votarem.  

17. heu governat amb els del partit de Rajoy i no ha passat res en tres anys. Com 
és que a nivell estatal no hi pot haver entesa i diàleg entre uns i altres? És una 
pregunta que em faig sovint. Potser seria bo que els PP d'aquí poguessin parlar 
clar sense haver de patir per le srepresàlies del seu partit, no troba? 

» Ho hauria de demanar al partit del pp si pot parlar clar o no.  
A nivell local, Ciu i Pp vam fer un pacte per a quatre anys amb uns objectius clars. 
Estem contents del resultat.  

16. Montse, acabo de llegir a l'Empordà d'avui que en Ramon Verdaguer us ha 
denunciat a la fiscalia per un dictamen del ple sobre el Bulli. Té raó amb el que 
diu?  

» No ho sé, encara no he llegit l´Empordà.  

15. Servirà d'alguna cosa el projecte de la riera? 

» Sí, ha d´ajudar a donar un impuls al comerç de tot el casc antic.  
Aquesta obra ja estava dins el pla de barris i finalitza tota la urbanització del centre de 
Roses.  

14. En su ciclo de conferencias encuentro a faltar alguna voz que no sea 
independentista. Disculpeme, no soy un español encerrado en su cascarón. Soy 
un español que tiene la suerte de vivir en Roses y que lamenta no saber hablar 
aún en català. Entiendo el 9N pero me gustaria 'una mica més" de pluralidad. 
JP 

» Ja fa tres anys que vàrem començar a fer les conferències "per un nou país". Davant 
les incerteses i dubtes de molta gent vam creure necessari aportar diferents punts de 
vista del que significa el procés i si és el cas, la independència.  
 

13. Senyora Mindan, feu tot el que estigui a les vostres mans per deturar aquest 
pla infernal que vol limitar la navegació al nostre cap de Creus. Regular està bé 
però el que volen fer amb aquest PROUG és una bestiesa monumental!!!!!!! 

» La nostra voluntat ha estat en primera instància aturarlo. Conjuntament amb els 
alcaldes de Cadaqués i Port de la Selva hi estem treballant.  
Segurament cal una regulació, com bé dius, però hi ha molts aspectes d´aquest Prug 
que no són lògics ni responen a les necessitats actuals del parc ni de la gent que hi 
treballa.  
Treballarem fins al final perquè si s´ha de fer el reglament sigui consensuat amb totes 
les parts.  

12. Sobre el Projecte de El Bulli Foundation l´ajuntament s´ha posicionat a 
favor del projecte de l´autor, sense cap oposició ni proposta. Dóna la sensació 
que no han valorat ni exposat els avantatges que suposaria per a Roses tenir la 
part museística al nucli urbà, entre altres coses. Si ho han valorat, com és que 
han renunciat a aquest equipament? I també, renuncianthi, agreugen un altre 
problema existent: com és que no proposen res sobre l´ordenació d´accessos i 
la freqüentació, que és el problema afegit més important que té aquest 
projecte? Òscar Vergés 

» Ni l´ajuntament ni cap administració executa el Bullifoundation. Les diferents 
possibilitats es van plantejar ja fa uns anys i qui tira endavant el projecte ha decidit 
que ho vol fer a la cala Montjoi. No hem renunciat a res.  
Cal recordar que són terrenys i finançament privat.  
S´han fet al·legacions tècniques i jurídiques al projecte i també s´han fet estudis de 
freqüentació (actuals) i previsions del que pot esdevenir.  
 

1 1. Ep Montse. Les Anxoves de Roses tenen el segell de qualitat excel·lent. Ja 
tocaria ferne una mica de publicitat per competir amb la imatge dels veïns de 
l'altre punta de la badia. És una idea només... Raül. 

» El segell de qualitat excel·lent l´ha guanyat una empresa de Roses, és veritat i 
n´estem molt orgullosos.  
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javascript:MM_openBrWindow('/servicios/entrevistaChat/fanyadirPreguntaEntrevistaChat.jsp?pIdEntrevistaChat=5963&pIdPortal=40&pIdPortalAux=40','NuevaPregunta','width=450,height=170');


Com administració ja portem els nostres productes arreu quan fem la promoció 
turística, però són aquests reconeixements a les empreses i als seus productes 
específics els que ens fan arribar més lluny a nivell publicitari.  
Hi estic d´acord, les anxoves de Roses són les més bones!  
 

10. Hola. Sobre el nou Bulli de Ferran Adrià creo que existe la posibilidad de 
perderlo si no apostamos más fuerte por el proyecto. Considero que el bulli nos 
dió mucha buena imagen en el mundo y que ahora no estamos a la altura de 
este "regalo" de futuro. Daniel 

» Hi estic completament d´acord Daniel. Com ajuntament ja hem manifestat, en acord 
de ple, la nostra voluntat de donar tot el suport al projecte.  
Ah i per cert, dijous vinent (6 de novembre) a les 20h, hi haurà un debat al teatre 
municipal per parlarne. Fora bo que tots els que estem interessats en el projecte 
assistíssim.  

9. El món de la pesca està molt tocat i no sé si Roses seguirà vinent d'ella d'aquí 
uns quants anys. ¿Què en pensa l'alcaldessa? 

» Hi parlo sovint amb el president de la confraria de pescadors i amb amics que hi 
treballen.  
És cert que cada cop hi ha menys barques, però no crec que acabi desapareixent.  
És una bona notícia que s´estigui estudiant com i amb quines eines ha d´afrontar el 
món pesquer els nous temps que venen. Em consta que aquests estudis s´estan fent i 
es presentaran properament.  

8. Ha servit d'alguna cosa oferir la nostra PISCINA als pobles del voltant? Més 
ben dit: aquesta iniciativa ens ajuda a ferla menys costosa? En sóc usuari i per 
molts anys. 

» L´augment d´usuaris fins arribar a uns 19002000 és el nostre cavall de batalla. 
Aquesta és la xifra òptima que necessita la piscina perquè econòmicament sigui 
sostenible (així ho explicava ja el primer estudi econòmic que es va fer).  
És necessari buscar socis per poder mantenir les quotes actuals i encara que no han 
sigut molts penso que ha estat una bona iniciativa.  

7. ¿Quina utilitat tenen le sgàbies que hi ha en mar? ¿Es comercialitza bé 
aquest peix? 

» Les gàbies són vivers de peix. Hi ha unes que funcionen, les més properes a Roses. 
La gestiona la confraria de pescadors. L´altre conjunt de gàbies, ara mateix no 
funciona, però encara està en temps de concessió.  

6. Bones senyora Montse. Només volia saber si tenen previst canviar de lloc o 
millorar el mercat dels diumenges. darrerament l'he trobat molt apagat i amb 
una oferta discxutible, deu swer cosa de la crisi. JM 

» En un principi no està previst fer un canvi d´ubicació. Però sí, teniu raó.  
Aquest passat diumenge es van aixecar actes policials a diferents parades per vendre 
productes de segona mà. Esperem que la setmana que ve ja no ho facin ja que no està 
permès en el reglament de Roses.  
Hi haurà properament una reubicació de les parades perquè no es vegin espais buits.  
Les associacions de marxants i l´ajuntament som els més interessats en que hi hagi un 
mercat de qualitat.  

5. benvolguda alcaldessa: ara que l'estiu ja ha quedat enrere i podem fer 
balanç, tocaria parlar de nou de la venda ambulant il·legal. Hi ha cap 
possibilitat que els inspectors de treball també actuïn sobre aquest tema com 
ho fan a les empr4eses convencionals? Creieu que heu fet tot el possible? 

» No hem deixat de treballarhi. Fa dues setmanes ens vam reunir amb els 
representants de les marques perquè ens ajudin també alhora de fer denúncies. La 
petició de canvi de llei continua tramitantse al congrés.  
A finals d´aquest novembre es convocarà una junta de seguretat amb tots els cossos 
policials per veure els resultats de les actuacions i veure que es pot preparar per l´any 
vinent.  
Podem demanar a inspecció de treball que vingui, però em sembla que no hi haurà 
resposta positiva. Aquesta gent no té ni papers, però es pot provar.  

4. Montse crec que s'haruria de fer passar la policia més sovint per Santa 
Margarida a le snits. Hi volta gent que no fa massa bona espina. 

» Passaré la teva recomanació al regidor de seguretat, l´Àngel Tarrero i al cap de la 
policia.  
Aniria bé que si sabeu la zona precisa, ens ho comuniquéssiu per poder fer un millor 
control.  

3. Bon dia Montse, ja sabeu què va passar a la Torre del Sastre amb el foc? Hi ha 
culpables? Algú serà sancionat? Gràcies! 

» L´origen de l´incendi es va produir uns tres revolts abans d´arribar a la cala 
Montjoi. Segons els que ho van investigar, va ser una crema de rostolls mal apagada 
sense cap intenció de provocar l´incendi.  
La tramitació ara és judicial, no et puc dir quina serà la sanció.  

2. Senyora Alcaldessa, en el nostre poble hi tenim moltes cutorres que fan 
molta fressa i són uns ocells invasors. Han de fer alguna cosa per treure"ls, fan 
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nosa. Gràcies a l'avançada. MARIA ROSA 

» Hola Maria Rosa, tens raó. Ho estudiarem. Però, de moment, la nostra principal 
preocupació són els estornells i no només per la fressa, sinó també per la mala olor i la 
brutícia.  
Gràcies 

1. Bon dia a tothom. Estem a punt de començar el xat amb Montse Mindan. 
Podeu formular les vostres preguntes o reflexions. La trobada durarà una hora 
aproximadament. Endavant. 

» Bon dia, des de Roses!  
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La Transpyr Road 2015 suma ya cien inscritos 
Arueda.com    
martes, 04 de noviembre de 2014 

La prueba por etapas que enlaza el Mediterráneo y el Cantábrico consigue 
una tasa de internacionalización muy elevada. 
 
Desde que se pusieran en marcha el pasado mes de octubre, el ritmo de 
inscripciones para la Transpyr Road 2015 ha sido constante. Para la próxima
edición, la prueba por etapas que une Cadaqués (Girona) con Hondarribia 
(Guipúzcoa) ya hay un centenar de inscritos; una cifra considerable, si se 

tiene en cuenta que la dureza de la prueba y los días de pedaleo. La Transpyr Road celebrará el 
próximo año su tercera edición. La prueba une el Mediterráneo y el Cantábrico en siete etapas con un 
desnivel medio de 2500m por la cara sur el Pirineos y con sede en las localidad es de Roses, 
Camprodón, la Seu d'Urgell, Pont de Suert, Aínsa, Jaca y Roncesvalles. Son siete duras jornadas, 
grandes y poco conocidos puertos y, en definitva, con grandes retos para los participantes que al final 
recibirán el maillot de finsishers. La Transpyr Road 2015 se celebrará del 28 junio al 4 de julio. 
 
Más información e inscripciones: 
www.transpyroad.com  Esta dirección de correo electrónico está protegida contra los robots de spam,
necesita tener Javascript activado para poder verla  

 
Añadir comentario 

No tiene permisos para comentar el artículo. Debe iniciar sesión o registrarse. 

JComments

[Volver] 

Opinión 

Últimos temas 

Tienda 

Lo más leído 

Comentarios 

http://www.arueda.com/index.php?option=com_artbannersplus&task=clk&id=291
http://www.arueda.com/index.php?option=com_artbannersplus&task=clk&id=290
http://arueda.com/
http://www.facebook.com/pages/ARUEDACOM/337602957644
http://twitter.com/aruedacom
http://www.arueda.com/component/option,com_rss/feed,RSS2.0/no_html,1/
http://www.youtube.com/user/aruedapuntocom/
http://www.arueda.com/index.php?option=com_content&task=view&id=1097&Itemid=132
http://www.arueda.com/index.php?option=com_contact&task=view&contact_id=1&Itemid=131
http://www.arueda.com/
http://www.arueda.com/competicion.html
http://www.arueda.com/competicion/noticias/
http://www.arueda.com/competicion/reportajes/
http://www.arueda.com/competicion/entrevistas/
http://www.arueda.com/competicion/historia/
http://www.arueda.com/competicion/ciclocross/
http://www.arueda.com/tech.html
http://www.arueda.com/tech/noticias/
http://www.arueda.com/tech/pruebas/
http://www.arueda.com/tech/reportajes/
http://www.arueda.com/mtb.html
http://www.arueda.com/mtb/noticias/
http://www.arueda.com/mtb/pruebas/
http://www.arueda.com/especiales.html
http://www.arueda.com/especiales/rock&giro/
http://www.arueda.com/especiales/eurobike/
http://www.arueda.com/especiales/rock-n-vuelta/
http://www.arueda.com/especiales/rock-n-tour/
http://www.arueda.com/especiales/di2/
http://www.arueda.com/especiales/espiritu-gregario/
http://www.arueda.com/especiales/ultegra-di2/
http://www.arueda.com/cicloturismo.html
http://www.arueda.com/cicloturismo/noticias/
http://www.arueda.com/cicloturismo/reportajes/
http://www.arueda.com/cicloturismo/rutas/
http://www.arueda.com/cicloturismo/viajes/
http://www.arueda.com/triatlon.html
http://www.arueda.com/triatlon/noticias/
http://www.arueda.com/triatlon/reportajes/
http://www.arueda.com/servicios/entrenamiento/
http://www.arueda.com/servicios/nutricion/
http://www.arueda.com/servicios/psicologia/
http://www.arueda.com/opinion.html
http://www.arueda.com/opinion/editoriales/
http://www.arueda.com/opinion/lluis-mas/
http://www.arueda.com/opinion/david-de-la-cruz/
http://www.arueda.com/opinion/cartas-al-director/
http://www.arueda.com/opinion/josu-mondelo/
http://www.arueda.com/index.php?option=com_fireboard&Itemid=129
http://www.arueda.com/component/option,com_adsmanager/Itemid,130/
http://www.arueda.com/index.php?option=com_comprofiler&task=registers
http://www.arueda.com/index.php?option=com_virtuemart&Itemid=156
http://www.arueda.com/
http://www.arueda.com/cicloturismo.html
http://www.arueda.com/cicloturismo/noticias/
http://www.arueda.com/index2.php?option=com_content&task=view&id=8226&pop=1&page=0&Itemid=50
http://www.arueda.com/index2.php?option=com_content&task=emailform&id=8226&itemid=50
http://www.addthis.com/bookmark.php?v=250&pub=gonzalovilaseca
http://www.arueda.com/images/stories/2014/cicloturismo/noticias/11_noviembre/transpyr_road_2014_11_a.jpg
http://www.transpyroad.com/
http://www.arueda.com/#addcomments
http://www.joomlatune.com/
javascript:history.go(-1)
http://www.arueda.com/opinion/editoriales/alonso-y-la-decepcion.html
http://www.arueda.com/opinion/editoriales/alonso-y-la-decepcion.html
http://www.arueda.com/opinion/cartas-al-director/el-ciclismo-de-base-es-cosa-de-todos.html
http://www.arueda.com/opinion/cartas-al-director/el-ciclismo-de-base-es-cosa-de-todos.html
http://www.arueda.com/opinion/lluis-mas/los-pantalones-me-quedan-igual.html
http://www.arueda.com/opinion/lluis-mas/los-pantalones-me-quedan-igual.html
http://www.arueda.com/opinion/david-de-la-cruz/libre-desde-el-lunes.html
http://www.arueda.com/opinion/david-de-la-cruz/libre-desde-el-lunes.html
http://www.arueda.com/index.php?option=com_fireboard&Itemid=129&func=view&catid=6&id=1372#1372
http://www.arueda.com/index.php?option=com_fireboard&Itemid=129&func=view&catid=4&id=1371#1371
http://www.arueda.com/index.php?option=com_fireboard&Itemid=129&func=view&catid=3&id=1370#1370
http://www.arueda.com/index.php?option=com_fireboard&Itemid=129&func=view&catid=3&id=1369#1369
http://www.arueda.com/index.php?option=com_fireboard&Itemid=129&func=view&catid=3&id=1368#1368
http://www.arueda.com/index.php?page=shop.product_details&category_id=1&flypage=flypage.tpl&product_id=11&option=com_virtuemart&Itemid=156
http://www.arueda.com/index.php?page=shop.product_details&category_id=1&flypage=flypage.tpl&product_id=10&option=com_virtuemart&Itemid=156
http://www.arueda.com/index.php?page=shop.product_details&category_id=1&flypage=flypage.tpl&product_id=9&option=com_virtuemart&Itemid=156
http://www.arueda.com/cicloturismo/noticias/precalendario-de-marchas-ciclistas-en-cataluna-2015.html
http://www.arueda.com/servicios/nutricion/el-ciclismo-no-sirve-para-bajar-peso.html
http://www.arueda.com/tech/pruebas/ruedas-shimano-ultegra-wh-6800.html
http://www.arueda.com/opinion/editoriales/polonia-tenia-un-plan.html
http://www.arueda.com/tech/reportajes/unibike-con-aspectos-a-mejorar.html
http://www.arueda.com/opinion/cartas-al-director/el-ciclismo-de-base-es-cosa-de-todos.html
http://www.arueda.com/opinion/cartas-al-director/el-ciclismo-de-base-es-cosa-de-todos.html#comment-3323
http://www.arueda.com/tech/pruebas/ruedas-shimano-ultegra-wh-6800.html
http://www.arueda.com/tech/pruebas/ruedas-shimano-ultegra-wh-6800.html#comment-3322
http://www.arueda.com/tech/pruebas/ruedas-shimano-ultegra-wh-6800.html
http://www.arueda.com/tech/pruebas/ruedas-shimano-ultegra-wh-6800.html#comment-3321
http://www.arueda.com/tech/pruebas/ruedas-shimano-ultegra-wh-6800.html
http://www.arueda.com/tech/pruebas/ruedas-shimano-ultegra-wh-6800.html#comment-3320
http://www.arueda.com/tech/pruebas/ruedas-shimano-ultegra-wh-6800.html
http://www.arueda.com/index.php?option=com_artbannersplus&task=clk&id=286
http://www.arueda.com/index.php?option=com_artbannersplus&task=clk&id=172
http://www.arueda.com/index.php?option=com_artbannersplus&task=clk&id=264
http://www.arueda.com/index.php?option=com_artbannersplus&task=clk&id=287
http://www.arueda.com/index.php?option=com_artbannersplus&task=clk&id=282


55

  

Wednesday 5th November, 2014  

Diari digital des de Roses, tota una Vila 

Segueixnos:      

PORTADA  ACTUALITAT  AJUNTAMENT  OPINIÓ  CARNAVAL  FESTA MAJOR  ATUR  CONTACTA  Buscar

Per ViladeRoses  /   04/11/2014  /   Desactiva els comentaris  

Opositors i partidaris de construir elBulli Foundation a Cala Montjoi 

argumentaran la seva posició cara a cara per primera vegada 

Aquest dijous a les 8 del vespre està prevista la 

celebració del primer debat sobre la idoneïtat 

de construir el projecte de elBulli Foundation, 

ideat per Ferran Adrià i Juli Soler, en el seu lloc 

d’origen, Cala Montjoi. 

Opositors, com els ecologistes, i partidaris, com 

els empresaris del sector turístic, han portat a 

terme accions a Cala Montjoi per explicar, els 

primers, el perquè no és convenient portar

ho a terme en aquest indret del Parc Natural 

de Cap de Creus, i el perquè, els segons, 

aquest projecte no tindria sentit si no es fes 

on va ser el considerat uns quants anys el 

millor restaurant del món. 

Posicions encontrades que ara el grup 

municipal Gent del Poble de Roses vol posar 

Roses acull el primer debat sobre
la conveniència de fer elBulli 
Foundation a Cala Montjoi

cara a cara en un debat “que s’hauria d’haver 

fet per part de l’administració local, i fins i tot d’institucions més altes, ja que la 

ciutadania té dret a saber l’actuació que es portarà a terme, quin inconvenients hi 

ha per a que sigui una realitat i si aquests inconvenients són assumibles”, ha 

assenyalat el portaveu de Gent del Poble, Francesc Giner. 

Aquest debat serà el primer en el que es veuran les cares opositors i partidaris de elBulli 

Foundation, ja que “abans només s’ha fet la presentació a diferents llocs per part de 

Ferran Adrià de elBulli 1846, o la celebració d’un debat per part dels ecologistes de 

l’IADEN expliquen els inconvenients, però mai s’han trobat cara a cara per debatre

ho públicament”, ha explicat Giner. 

Així per una banda i amb el posicionament a favor de elBulli 1846, assistiran el 

naturalista, ornitòleg i primer director del Parc Natural dels Aiguamolls de l’Empordà, Jordi 

Sargatal, el periodista Salvador García Arbós i el rosinc Thomas Spieker. I per la vessant 

contrària a l’edificació del projecte hi seran l’Ambientòloga i membre de l’IAEDEN, Marta 

Ballllosera, l’advocat Eduard de Ribot i el rosinc Albert López, director del Projecte 

NINAM. 

El debat serà moderat per la periodista Marta Gibert. 

 

Comparteix això:
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